
Motie (RvO Art. 27)
“Toekomst voor Tennis in Hoofddorp Centrum”  

Motie naar aanleiding van de sessie Tennislocatie stadscentrum Hoofddorp. De Raad van de 
gemeente Haarlemmermeer in vergadering bijeen op donderdag 24 november 2022,

Constaterende dat,
- één integrale oplossing voor de tennislocatie stadscentrum Hoofddorp financieel niet haalbaar 

blijkt te zijn zonder grote financiële risico’s voor betrokken partijen.
- de realisatie van een nieuwe tennishal financieel bepalend is voor de gehele ontwikkelling.
- de Raad eerder als kader heeft meegegeven dat er sprake dient te zijn van één integrale 

ontwikkeling. 
- de ontwikkeling van woningen op de ‘Emma school locatie’ hierdoor gekoppeld is aan de 

ontwikkeling van de tennislocatie Hoofddorp centrum.
- de mogelijke ontwikkeling van de tennislocatie niet afhankelijk is van de koppeling.

Overwegende dat,
- alle partijen na 9 jaar van gesprekken en onderhandelen behoefte hebben aan duidelijkheid.
- de wens om tennis op de bestaande locatie in Hoofddorp Centrum te behouden breed 

gedragen wordt. 
- het belangrijk is dat inwoners in hun omgeving kunnen sporten (stimuleren sporten in de wijk).
- herontwikkeling van de tennislocatie wenselijk is voor een aantrekkelijke verbinding tussen 

Hyde Park en het stadcentrum van Hoofddorp.
- de wens hiertoe naar voren is gekomen uit een langdurige en succesvolle paricipatie.
- het niet noodzakelijk is om hiervoor te tennishal te verplaatsen.
- op de Emma school locatie 20 tot 24 woningen kunnen worden gerealiseerd. 

Verzoekt het college om:
- de herontwikkeling van de tennislocatie samen met de TVH (TennisVereniging Hoofddorp) op 

te pakken op basis van de volgende gewijzigde uitgangspunten:
o Groene ruimtelijke inpassing in samenhang met de omgeving waarbij de verbinding wordt 

gelegd met andere onderdelen van het Stadpark. 
o Het mogelijk maken van de aanleg van padelbanen op voldoende afstand van woningen (in 

verband met geluid).
o Handhaven van de tennishal op de bestaande locatie.



- te borgen dat de overeenkomsten met TVH en Stichting Tennishal Hoofddorp (STH) te zijner 
tijd in dit kader worden verlengd. 

- de ontwikkeling van woningen op de Emma school locatie als los project op te pakken. 
- zo snel mogelijk een partij te vinden die betaalbare woningen (bij voorkeur koopgarant) op 

deze locatie wil bouwen.

en gaat over tot de orde van de dag. 

Sander Blankestein (VVD Haarlemmermeer), Erik van der Peet (CDA Haarlemmermeer), Marlene 
Hoogervorst (Forza!), Kees Klaassen (HAP), Brigitte Antolini (Forum voor Democratie), Demi van der 
Veldt (D66 Haarlemmermeer), Peter Boerman (Groen Links), Jennifer Hup (CU-SGP)


